
Styrelsemöte 2006-06-14 telefonmöte

Närvarande: Jonas Brännström, Anne Larsen, Annika Björk, Azar Zandi, Ann-Sofie
Andertoft, Maria Bergqvist, Margareta Eden och Rebecca Johansson

§1.

§ 2.

§ 3.

§ 4.

§ 5.

§ 6.

Mötet öppnas
Jonas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Godkännande av dagordning
5 övriga ftågor hade tillkommit.

Föregående protokoll
Mötet godkände föregående protokoll. Ytterliggare två deltagare var närvarande
och deras namn ska läggas till.

Konstituering av styrelsen
Ordförande- JonasBrännström
Viceordförande- MargaretaEden
Kassör- AzarZandi
Sekreterare- Annika Björk
Medlemsregistrerare- Ann-SofieAndertoft
Utskicksansvarig - Rebecca
Tidningsansvarig - Anne Larsen
Kontaktpersonrikskonferens- MargaretaEden
Hemsidanansvarig - Katarina Helleberg

Tecknare av föreningen
Styrelsen beslutar att ordförande Jonas Brännström och ständigt
adjungerad utanför styrelsen Lisa Sundström har rätt att var för sig
kvittera ut medel på bankkonto och postgiro för föreningens räkning.

Uppdrag
Svenska audiologiska Sällskapet
Ordinarie - Margareta Eden
Suppleant- ChristinaSamuelsson,Örebro



§ 7.

Representantskapsledamot. SAS
Ordinarie- MariaBergqvist
Suppleant- AnneLarsen

Nordiska Audiologiska Sällskapet
Ordinarie- JonasBrännström
Suppleant- Rebecca

Hiälpmedelsinstitutet
Referensgrupp Hörsel
Ordinarie- Ann-SofieAndertoft
Suppleant- LenaPhilFrank

Sortimentgrupp Hörapparater
Ordinarie - Laura Inan, Stockholm
Suppleant - Jalil Shabibi , Stockholm

Sortimentgrupp Tekniska hiälpmedel
Ordinarie- Inga-Stina Olsson, Örebro
Suppleant - Gun Lindfors, Stockholm

Arbetsgrupper
Inventering av ordinationsrätt
Jonas Brännström
Maria Eriksson, Alingsås

Övrigt
. Jan-OlofYxell som gör Audionomtidningen:far idag 7500 kronor per år i

ersättning för detta. Styrelsen beslutar att höja hans ersättning till l O000
kronor per år. Anne Larsen meddelar honom. Det har i efetrhand visat
sig att ersättningen på 7500 kr gäller per nummer.

. Resestipendier.
Tre ansökningar har inkommit. Två av dessa (Mari Mainz, Karlstad och
Elisabeth Casut, Göteborg) bifalles och de sökande :far5000 kronor
vardera. En ansökan avslås. Jonas meddelar alla sökande.

. Arkivering av Audionomtidningen
Audionomtidningen arkiveras på Universitetsbiblioteket, UB, i Lund och
på Kungliga Biblioteket, KB, i Stockholm. UB saknar vissa nummer
:&amtill 2002. Alla nummer :&ån2003 och :&amåtsaknas. Vi ska försöka
:ffi:&amdessa nummer.

. Nationella Riktlinjer
Förra styrelsemötet :&amkomdet att det ska göras en ny
hjälpmedelsutredning för att :ffi:&amNationella riktlinjer. Eftersom
Svenska Audionom föreningen inte har blivit kontaktade kommer Jonas
att ta kontakt med ansvarig för utredningen, Britt Norlander, Karolinska
Sjukhuset. SvAf kommer påtala att vi vill vara med i utredningen.



Jonas Brännström och Christina Wanberg-Långh har skickat en skrivelse
till Birgitta Larsson ,Socialstyrelsen angående nationella riktlinjer inom
hörselvården. I skrivelsen står det bIa att det måste vara patienternas
behov ska stå i centrum och inte några decibelgränser. Vi avvaktar svar.

. Tema Hörsel 2009
Representanter från SvAf, StAf och SmAfs styrelser har träffats och
diskuterat SAS motion angående att öppna konferenser för fler
yrkesgrupper. Alla tre yrkesföreningarna är positiva till detta. Det
kommer fortfarande vara dessa tre föreningarna som har ansvaret för
ekonomin och arrangemanget.
Margareta Eden skriver ett svar till SAS. Rebecca ska kolla upp om
konferensen kan hållas i Jönköping.

§ 8. Nästa möte
Höstmötet blir 6-7 oktober i Nässjö. Rebecca och Azar kollar upp konferansrum
hotell.

§ 9. Mötet avslutas

...................................... .....................................

Jonas Brännström, ordförande Annika Björk, sekreterare


